
 MARKO SLADOLJEV:  

- Hvala.  

Dakle poštovani gradonačelniče potpuno je jasno da će se danas najviše voditi rasprava dakle 

i da će se razgovarati o novcu i dakle proračun je uvijek pitanje dakle novaca i tko su gubitnici tko su 

dobitnici ovog proračuna. Vi niste prihvatili naš amandman za asistente u nastavi. Mi smatramo da je 

40,00 kuna minimalno koliko bi oni trebali dobivat i da će Grad Zagreb imat problema s asistentima u 

9. mjesecu jer unatoč ovoj inflaciji i poskupljenju neće moći obnašati ovo časno zvanje i zanimanje.  

Međutim ja neću govoriti o asistentima u nastavi to je bitka koja slijedi i u Saboru, dakle njihov status 

se uređuje u Saboru i bitka koja u Skupštini sigurno će još trajati.  

Ja ću govoriti o jednoj temi koja će možda doći budućim temama ove skupštine a to je naknada 

za vanjske odvjetničke usluge. Ja se uvijek nekako sjećam, dakle to mi je nekako ostalo u sjećanju kad 

smo mi zajedno bili u kampanji prije šest godina tj. protukandidati gradonačelniku Bandiću vi ste javno 

uvijek komunicirali da želite te naknade za vanjske odvjetničke urede smanjiti na minimum a mi, 

zapravo ispada da su najveći dobitnici ovog proračuna upravo vanjski odvjetnički uredi tj. njihova 

naknada im se povećava za skoro duplo, na 11 milijuna kuna. Dakle u vrijeme gradonačelnika Bandića 

nekad je to bilo 20 milijuna kuna, nekad 12, 11 međutim stvarno ispada da su dobitnici ovog proračuna 

vanjski odvjetnički uredi i da im se duplo povećala dakle u proračunu stavka. Pa kako to mislite 

smanjiti, evo moje je pitanje.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Odgovor će dati gradonačelnik. Izvolite gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Kao prvo… Hvala zastupniče Sladoljev na pitanju.  

Kao prvo za pomoćnike u nastavi, znači ajmo gledat stvari malo ono, ja bih rekao korektnije.  

Kad smo došli na vlast satnica je bila 25,00 kuna. To je bilo prije godinu i pet mjeseci. Pa smo 

je digli na 30,00 kuna. Sada nismo prihvatili vaš amandman gdje tražite 40,00 kuna al' smo prihvatili 

amandman SDP-a i Kluba Možemo! kojim se diže satnica na 35,00 kuna.  

Znači ponovit ću.  Kad smo došli na vlast bilo je 25,00 kuna, u godinu i šest mjeseci ćemo je 

dić na 35,00 kuna i time će koliko ja znam ta satnica biti među najvećima u Hrvatskoj, od svih gradova 

u Hrvatskoj. Znači od svih gradova u Hrvatskoj Zagreb će imat najveću satnicu za pomoćnike u 

nastavi. U isto vrijeme samo ta razlika, samo taj amandman je 10 milijuna kuna. Samo ta razlika od 

30 do 35 kuna znači 10 milijuna kuna u proračunu više ove godine za pomoćnike u nastavi.  

Da ne kažem i to da smo povećali i broj pomoćnika u nastavi pa i time smo povećali ukupni iznos koji 

ide za pomoćnike u nastavi. Znači stvarno mislim da je teško reći da ništa ne radimo na tom polju. 

Mislim da radimo više od svih drugih gradova.  

Ja ne znam, ako mi imamo najveću satnicu, ako smo je digli s 25 na 35 kuna u godinu i pol, ako smo 

povećali broj pomoćnika u nastavi stvarno ne znam koji grad je napravio više od nas u tom smislu.  

E sad što se tiče odvjetnika znači to nije točno. Siguran sam da nije točno. Provjerit ću brojke 

vezano uz proračun. Vjerojatno je neki nesporazum u pitanju zato što znam da smo smanjili korištenje 

odvjetnika za ovrhe, da smo smanjili korištenje vanjskih odvjetničkih usluga  a posebice će se to vidjeti 

od 1. 1. sljedeće godine. I cijelo vrijeme radimo na tome da što više s postojećim kapacitetima unutar 

Stručne službe Gradske uprave da odrađujemo sa  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

zaposlenicima pravnicima sve moguće sudske postupke, što više je moguće.  

 

 


